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微机用农业机器作业系统优化大型软件系统FMS的研制

The Development of Systematic Software(FMS) for Optimizing Farm 
Machinery Operation System
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中文摘要：

      本文通过对农业机器作业系统优化软件研制和推广的必要性及可行性分析,建立了计算机自动生成约束方程的理论基础,并发展了用

微机有效求解大规模线性和非线性规划优化模型的求解方法。在解决上述技术关键的基础上,利用先进的微机软件设计思想,研制了一套高

度自动化、具有线性和非线性功能的机器作业系统优化大型软件系统FMS,并用数值实例反映了系统对有关参数的响应。

英文摘要：

      On the basis of the establishment of a set of comprehensive method for automatically generating constraint equation

s,and algorithms for solving large scale linear and nonlinear programming models of farm machinery operation system,a spe

cial attention is given to the development of the systematic saftware FMS,which is not only very applicable,but also make

s various complicated simulations possible.
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